
Riksdagen 
- beslutade om 


FFVs bolagisering 

Sveriges riksdag beslu
tade i onsdags att om
bilda affärsverket FFV 
till aktiebolag. Sam
tidigt godkände riksda
gen efter drygt två tim
mars debatt regeringens 
förslag on1 ett statligt 
förvaltningsbolag. 

Under debatten i riksdagen 
påpekade flera ledamöter att 
en bolagisering är nödvändig 
för att FFV skall kunna kon
kurrera på samma villkor som 
andra företag på marknaden. 

Trots protester från vpk och 

miljöpartiet, som befarade 
sämre insyn i tillverkningen 
av försvarsmateriel, godkände 
riksdagen bolagiseringen med 
röstsiffrorna 261-16. 

Riksdagens beslut innebär 
att affärsverket FFV ombildas 
till aktiebolag snarast efter den 
1 juli eller senast den 1 januari 
1991. Ungefär samtidigt skall 
det nya förvaltningsbolaget 
starta. 

En av de första uppgifterna 
för förvaltningsbolaget blir att 
ordna ytterligare riskkapital 
till FFV-koncernens framtida 
satsningar. 

Har tappat 
kontrollen 
I Avioniks stora 
konferensrum K28 
högst upp i bygg
nad 31 hänger en 
TV-apparat i taket. 
Och så mycket mer 
kan man inte an
vända den till just 
nu. Sedan en vecka 
tillbaka är nämligen 
fjärrkontrollen av 
märket Canon för
svunnen. 

Har du sett något som 
passar in på beskrivningen: 
en svan sak som ser ut som 
fjärrkontroller till TV
apparater brukar? Eller är 
möjligen så att din 
miniräknare av märket 
Canon verkar litet slö? Då 
ligger du bra till för att 
ringa Elvy Lööf, telefon 
1431. 

AA 

Karta på vift 
Karta över ett visst land 
finns att hämta hos mig på 
Säkerhetstjänst. Du har sänt 
den under fel adress. Synd 
om den inte kommer fram 
till rätt person. 

Ulla-Britt Lewin 
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Redovisnings 
chef på 
division 
Flygteknik 

Ingel Thoren har börjat 
som redovisningschef på 
division Flygteknik i 
Linköping. 

Tidigare var Ingel 
controller på divisionen. 

Säkerhetstjänst 

till Avionik 


Aerotech Sveriges säker
hetschef i Arboga, Ulla
Britt Lewin (bilden) och 
Inger Larsson, byter nu 
organisationsbeteckning. 

De tillhör numer 
Avionik och har beteck
ningen AA 79. 

Namnbyte 

MA60 AU/ADB har ändrat 
namn. Från och med första 
maj heter de MI60 
AU/ADB. 

Inventering 

Nu är det dags igen 

Med anledning av 
förestående bola
gisering pågår för 
närvarande inven
tering av nuvarande 
verksdelen inom 
FFV Aerotech. 

Det som inventeras är blan
ketter, stämplar, expenser, 
broschyrer, oh-bilder, rek
lam- och informations
material märkta med före
tagsnamn. Inventeringen 

gäller endast eget materiel 
som används regelbWldet 
och inte fmns från centrala 
förråd. 

Inven teringsblanketter 
har sänts ut till stabs-, 
avdelnings- och sektions
chefer samt sekreterare och 
expeditioner. 

Förteckningarna borde ha 
varit projektgruppen till
handa senast den 7 maj. 

De allra flesta har skött 
sig väldigt bra, men några 
har ännu inte lämnat någon 

Fråga 

Tech-In 


om bolag 

/ Tech-.In som utkommer till sommaren - nummer 
5 - kommer ett stort antal av sidorna att ägnas 
åt den förestående bolagsbildningen av FFV 
Aerotech. 

Tech-/n skrev sent i höstas om det avtal som 
undertecknades i börjar av december mellan 
Arbetsgivarföreningen SFO, SF, S/F, SALF och 
SACO. 

Är det något du går och funderar på inför 
bolagsbildningen så kan du vända dig till Tech-/n 
för att få svar på dina frågor. Aerotechs för
handlingschej, Curt Lindenbaum, kommer att 
besvara dina frågor - eller du kan få svar av 
den du önskar. 

Senast 5 juni måste vi ha dina frågor och fun
deringar för att hinna få dem besvarade. 

Ring eller skriv till Tech-/n! 

förteckning. Tillhör du den 
senare kategorien?' I så fall, 
lämna din förteckning 
snarast. 

Har du några frågor, 
kontakta: 

Catarina Östlund Julle, 
projektledare, tel 0589
81909 

eller 
Ragnhild Franzen, 

assistent 
tel 0589-81421. 

Nya löner för 

L-tjänstemän 

De nya lönerna från 1990 
års lönerevision, för L
tjänstemän, utbetalas 
samband medjWlilönen. 

Lönen gäller från 
januari 1990 och utbetalas 
rektroaktivt i juni. 

I D-kort 

Det kan tyckas som 

dålig planering när ni ej fån 
era ID-kort i tid. Orsaken är 
att FFV-koncemen funde
rande starkt på att byta id
korts tillverkare, bland annat 
av den orsaken att det var 
lAng leveranstid. Efter 
många turer blev det så 
småningom bestämt att ID
korten skulle ligga kvar hos 
Rollfilm. 

Först då kunde vi börja 
med att byta ut gamla kort. 

De flesta korten är nu 
utbytta, så nu kan ni bära 
dem och visa upp nya 
fräscha ansikten fem är 
framöver. 

Ulla-Brill Lewin 

http:Tech-.In

